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Närvarande c:a 15 me<ile&trr&f,.

Plats: klubblokalen.
$ t. Då ordföranden, $l\t2CEV, ännu eJ kor-:rit, klarades kaffe-

dricknlngen av först.
$ ?. i'lötet öppnadee av SM2CYG.

$ ]. -CYG orienterade om lokalfrågan. l'ortfarande har inte något
definitivt besked korn.it från koriri.unanr rcen då den hittills-
varande lokalen skall börja rivas I mare eller april, måstc
komniunen ti11 dess länna besked. Åktuella platser är Karls-
viks skols och, dock i $å fall för kortare tidr 6anla LBC.

$ 4. -BBW inforserade om Iäget beträffande lotterLet. Det å.ter-
står nå.6ot hundratal lotter oredovisa.der ennå.rs är aIIt
klart.

$ 5. Diskuterades, frågan om lokalfrekvens för Luleå-ornrådet. Det
heslöts-r att försök ekall göras fr o n den 1974-02-11 ned
Qn0 28540 måndagar kl" 20OO S$T.

$ g lliskuterades frå.gan on flyt,tgrupp inför ko*mande lokalbyte.
Frågan bordladee dock i avvaktan på meCdelande från kom:runcn.

$ ?. -CYG rapporterade från SSA:s senaste styrelsesamnanträde. Där
hade bL a. frangått att man tänkte gå ut med en budget för
19?4 som är uncierbalanserad med c:a 15000.

$ g. -CYG rapporterade onr den nu avslutade bulletinenkåiten inoa
dlstriktet. Det har visat sig, att flertalet föredrar attoBull-en' kornner först kl 1000 vintertid. Med början fr o, m
19?4.-10-O'l konmer den alltså en tirusc senare.

$ 9. -CYG neddelade, att det, då. bensinransoneringen nu är slutl
trote aIlt blir dietriktsnöto I $kelleftcå 1974-01-16. Tro-
1ig starttid kl 12OO.

$ tO. Diskuterades inköp av material tltl repeatern. Det beslötet
att etyrelscn får inköpa vad gom behövs.

$ tt. -BB!l informe*ade om klubbens ekononiska läge. Kassan inne-
hå.ller f. l1r cla 1500.

$ te. Möte6förhanQ.llngarna avslutades av -CYG, och man övergick till
att, lyssna till en kortare orientering av -CTrt om nå.gra vanli-
ga antenner och deras egenskaPer.
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I(ärvarantLe c:a 12 mecllenrnar.

}late: klubblokal-on.

$ t. De närvarande hälsedcs välkonna av SM2CYG soro öppnade mötet.

$ Z. Diskuterades,lokalfrågan. Styrelscn hatle ansökt om lokaler i Karls-
viks skola och från korrniunensr elda hade nan stälIt sig l princip väI-
villig, nien något definitivt besked har ännu ej erhållite.

$ ). Dlskuterades den konrqande flyttningen, Ilå <len nesta materielen redan
är packad, bör flyttnirrgen går rätt bra, om bara nå.gon- välvillig ned-
len kan stä114 sJ.äpkärra. till bil till förfogande.

$ 4. Diskutersdes antennfrågan viti det bilvande nya QTH:t. Det beslöts, att
åtminstone tills vidare quaden ska1l sättas upp lgen.

$ 5, ni*tuterades resa till Sli2-nötet i $kellefteå Iördag 1974-O1-16. Det
beelöts, att gemensa.$ sanling skalL ske vid klubblokalen kl 1O.00.

$ g Diskutera,des föreståndare och ereättare för kl-ubbens stationer. Be-
sl-öte enligt föl jande:

Klubbs te, t icnen SK?DR Repeä.tern SK2I{I

$}M?AZI-I

$li2 t]:v

7. SMzCYG meddelade, att SSÄ:s telegrafertngsprov 1974-45-12 ekall kö-
ras från Umeå i saniarbete med Uiaeå-klubben. I

8. SIt'i2CllW rneddelade att det finns behov av enklare rcottagare för utlå-
ning t111 bllvande aratörer och handikappade.

$ 9. SlyizåzH rneddelade, att ttllståndet från flygvapnet/f 2t för repeatern
är helt klart och att tsV bjuder på strömmen.

10. Dlskuterati.es viss material för repeatern, bl". &r antenner och flltcr.
Då Sl,izBtsW eJ var närvarande uppskjöts aIla beslut'

11 Diskutera<les kornmundiploret. Det konstaterarles, att den största akti-
vitetcn finnr somrnartid. Det beslöts, att klubben skall söka aktivera
några "r&ra" konimuner genare under året.

12, SM2FRA neddelade, att han nu b'örjat erliåIla QTC på kasettband. Han

tycktc det var nwcket bra.
15. Diskuterades klubbens slr:tsteg för KV som närmar sig sin fullbordan,

Likri.ktaren åters tår,
14. Diskuteradee använ<ining av repeatern.
15, SM2CYG avslutade mötet,

f ö res tånr!.are
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T9 ren i nggn*luleå $ändg.reanat öreg

?rotokoll, fört vid styrelsemöte 1974-08-30

Plats: klubblokalen, Karlsviks skåla.
Närvarandel -CE'V, -CYSr-CllTr -CEW, -CLY.

$ 1. Mötet öppnades av -CEV.

$ 2. Diskuterades ånyo lstteriet.
Det beslöts, att följande alternativ skall undersökase

i. '21"
2. SaJner
3. Töieä]jning vid "skepparno
4. Försäljning hos Domue/Konsum

$ 3, Beslöts, att riesterande utrustning från gamla klubblokalen
ska]l flyttas med hjälp av hyrd lastbil.

$ 4. Beslöts att ordna med nytt kraftuttag i sändarrunmet.

$ 5. Beslöts, att den verktygstavlar son fanns på gamla loka-
len skall flyttas till Kar1svik.

$ 6. Diskuterad.es program.,,för konrnand.e månad.smöte 1974-A9-0r."
Töljande punkter skall tas uppt

1 o fnformatlon om Lotteriet
2. En val av lotteriföreståndare
3. !'örslag on inredning i klubblokal-etrna.
4. Infornatlon oE det nyekelskåpr som nu finns

utanför ytterdörf,@nr
U. fnfornation om rävJakt.
6. Ti},n(ordnas av -CYG).

$ 7 . Mötet a,vslu.tades n
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Töreningen Luleå Sändaragratörer

Protokolln fört vid månadsmöte 1974-08-01

Närvarande 16 nedlemrnar.

Plats: klubblokalenn Karlsvlks skola

$ 1. Mötet öppnades av ordföranden, SM2CEV.

$ 2. De närvarande iakttog en tyst minut till minne av
SM2FRA, 011e Hannu, som nyligen avlidit.

$ 3. Diskuterades vilken ytterligare utrustning sorn behövs till
den nya lokalen, FöIjande behövs bl a: kokplatta, ytterli-
gare rnöbler, Vissa möbler borde enligt vad som framkon kun-
na fås i någon av konamunens skol-or.
Diskuterades uppsättning av antenner.
Dlskuterades om klubben ska1l ordna nytt l-otteri. Det be-
sIöts, att styrelsen får besluta, och att styrelsen i så
fall även får förordna föreståndare för lotterietn
Diskuterades 'Klubbnytt". Det beslöte, att spridningen av
med"l-emsbladet skul-l-e }äggas över ti11 utsändning per post
utorn 1 de fal-l där man lätt kunde nå vederbörande på an-
nat sätt.
Diskuterades nycklar ti11 skotan/lokalen. Det beslöts, att
styrelsen skall beställa 20 st nycklar til-l ett särskllt
nyckelfack som skall nonteras i närheten av ytterdörrenr
Dessa nycklar skal-t Lämnas ut mot en avgift på 1O:-/st,,
Diskuterades frågan om handikapp-funktionär.il*t konstate-
rades, att SM2AJA utsetts redan tidlgare, varför ingen ny

$ 4o.

$ 50

$ 6o

$ 7.

$ Bn

behövde väljas.
$ 9. Dlskuterades kommande arrangemang. Det beslöts, att söndag

1974-08-04 kl 10.00 skaIl introduktion i rävjakt ske vid
Karlsvlk. Eessutom diskuterades en €v. Julfest, nen något
beslut fattades ej.

$ 10. Diskuteradee nedmontering av vid gamla lokalen kvarbl-ivna
delar av qn&ennnasten"

$ 11. SM2AID infornerade om repeatern, som är 1 gång på kanal R 8.
$ 12. Dlskuterades anskaffning av ytterli.gare material. Det be-

slöts, att en bug-manipulator skall inköpas, samt att slut-
steget skall by$$as färdlgt. Klubbens V}IF-station är ännu
ej körklar.

$ 15o 'Beslöts, att om möjligt ha ett arbetsrnöte 19?4-08-08.

$ 14. Beslöts, att klubbens litteratur m m skall samlas i den nya
lokalen.

$ 15. Beslöts, att nyckel til] lokalen t v skall kunna hämtas
hos SM2CEW son arbetar vid polisen i lul-eå.

$ 16. SM2CYG informerade om den nya Boden-kl-ubben(drivand.er-EKM).

$ 17. Mötet avslutades.
Luleå 1974-08-05
Vid protokolLet
, rt n,
V.[aWYYov*---
/ SWCTF



F örgnlgsgg_*lg 1gå_-9åg da gamat QIeg
Protokoll, fört vid månadsmöte 1974-A9-O5

Närvarande 1? medlemrn&rr

Platsr klubblokalen, Karlsviks skola
$ 1. Mötet öppnad.es av ordföranden, SM2CEV.

$ 2. Diskuterades f,rån fLera synvinklar rnöjligheterna att
ordna ett lotterl. Flera förelag framlad.es om nya sätt
att ordna lotteriet, men till slut enades man orn att
i etort sett göra som tidigare. f'öljande beslut fatta-
des s

arl Kl-uUben ska1l söka tillstånd att ordna ett varulotterl
omfattande 2000 st lotter å 1t-/st,

b/ Tillstånd ekall sökas snarast, så att man om möjligt
kan komnna i gång med försäljningen i s}.ltet av oktober.

c/ fitt lotteriföreståndare valdes SM2EIN, forbjörn Malm-
berg och t1Ll kontroll-ant SM2BPE, Nils-Ivar Grahn.

a/ rctttörsäljningen skall företräd.esvis ske på "Snabbis"
på Bergnäseto

$ 3 . SM2A ID, Tsrd, inf orrnerade orn räv jakt , princ iper, takt ik,
m m och han flck hjälp av SM2CTF som gav en del tips.
I detta sammanhang efterlyste SM2BBW ytterligare möjlig-
heter till rävjaktsträning och det beslöts, att en ny
jakt skal-l anord.nag vld Kårfsvlk lördagen den 1 4/g Xt
1 0. J0,

$ 4" Diskuterades ytterligare inredning a\r klubblokalerna. Det
finns fortfarande viss rnaterial liggand.e kvar på gamla 1o-
kalen som behöver flyttas ti11 Karlevik.

$ 5. SM2CYG log upp frågan ono det inte vore möjligt att ha
pet hus" i klubblokaLed på torsdagskvällar, och då nu

oF-
nycke 1-

frågan är löst, tycks detta gå att ordna,

$ 6" SMACYG infor"merade orn vad som skulle komma upp vid SSA:e
styrelserilöte i $tockholnn den 7/9.

$ 7 o Diskuterades möjligheterna för SSA att förbättra sin oko-
noni bI a genon nera aktiv medlemsvärvning.

$ 8.. Då kaffet väntade, avslutades mötet av SM2CEV.

l,uleå 1974-09-07
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